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Protokół nr 45/2022 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 19 lipca 2022 r.  

w godz. od 1545 do 1625 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1  

oraz za pomocą środków porozumiewania się na odległość. 

 

 

 

Obecni członkowie Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa: 

1. Kamil Lauryn – Przewodniczący Komisji  

2. Adam Ołowniuk  – Wiceprzewodniczący Komisji  

3. Krystyna Gwiazdowska  

4. Jacek Juszkiewicz – on-line 

5. Karol Korneluk  

6. Jarosław Józef Kowalewski – on-line 

7. Stanisław Kulikowski – on-line 

 

Obecni goście: 

1. Dorota Szczęsna – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych  

2. Jerzy Gałązka – p.o. Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej 

3. Paweł Pawłowski – Naczelnik Wydziału Komunikacji  

4. Maria Metelska – Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w 

Suwałkach 

5. Eugeniusz Przybysz – Prezes PGK w Suwałkach Sp. z o.o.  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Kamil Lauryn – Przewodniczący Komisji powitał zebranych i przypomniał, że porządek 

posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami komisyjnymi. Zapytał, czy radni 

wnoszą uwagi do porządku posiedzenia.  

 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie Protokołu nr 44/2022 z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i 

Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 czerwca 2022 r. 

2. Zaopiniowanie materiału dotyczącego funkcjonowania całodobowej apteki w Szpitalu 

Wojewódzkim im. dr L. Rydygiera w Suwałkach wraz z propozycją wydzierżawienia 

lokalu z przeznaczeniem na prowadzenie całodobowej apteki ogólnodostępnej.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przepisów 

porządkowych związanych z przewozem osób i ich bagażu taksówkami na terenie miasta 

Suwałki.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu Cmentarza 

Komunalnego w Suwałkach oraz ustalenia Cennika opłat.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie w Suwałkach.  
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu Integracji Społecznej i Aktywizacji 

Zawodowej Osób Niepełnosprawnych w Suwałkach na lata 2022-2026. 

7. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie Protokołu nr 44/2022 z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 czerwca 2022 r.  

 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego Protokół nr 44/2022 z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 

czerwca 2022 r., został przyjęty. 

 

 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie materiału dotyczącego funkcjonowania całodobowej apteki w Szpitalu 

Wojewódzkim im. dr L. Rydygiera w Suwałkach wraz z propozycją wydzierżawienia 

lokalu z przeznaczeniem na prowadzenie całodobowej apteki ogólnodostępnej.  

– materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Karol Korneluk zapytał, ile aptek jest w Suwałkach. 

 

Dorota Szczęsna – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych odpowiedziała, że w mieście jest 

28 aptek. Dodała, że z wykazu wynika, że są jeszcze apteki, które nie są ogólnodostępne, ale 

działami farmacji szpitalnej. 

 

Karol Korneluk powiedział, że w otrzymanych materiałach można przeczytać, że najszybszy 

termin utworzenia tej ogólnodostępnej apteki to będzie koniec sierpnia 2023 r. i jest to 

uzależnione od dzierżawy apteki przy ul. Kościuszki. Oznacza to, że znowu w mieście przez 

ponad rok nie będzie ogólnodostępnej całodobowej apteki.   

Przypomniał, że Szpital zobowiązał się w 2016 r., że ta ogólnodostępna apteka będzie działała 

w Szpitalu i taka też uchwała została podjęta. Jednak – jak dodał – Dyrektor Szpitala nie 

może sobie z tym poradzić. Podkreślił, że według niego w 70-tys. mieście powinna być 

ogólnodostępna, całodobowa apteka. 

 

Dorota Szczęsna – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych odpowiedziała, że radni 

otrzymali w materiałach korespondencję z lat 2020 i 2021 dotyczącą tego tematu m.in. 

Prezydenta Miasta z Izbą Aptekarską, która nie podzieliła stanowiska Miasta. Wspomniała, że 

w grudniu 2020 r. Rada Miejska swoje stanowisko przesyłała do Ministerstwa Zdrowia w 

sprawie podjęcia działań zmierzających do zmian w przepisach prawa, jednak do dnia 

dzisiejszego te zmiany nie zostały wprowadzone. Jeżeli chodzi o ustawę prawo 

farmaceutyczne to samorząd powiatowy nie ma narzędzi prawnych do wyegzekwowania 

zapisów uchwały w takim czy innym brzmieniu.  

Wspomniała też, że Prezydent kontaktował się ze Szpitalem Wojewódzkim i Apteką 

znajdującą się na terenie Szpitala a cała korespondencja zawarta jest w przekazanych 
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materiałach. Sytuacja wygląda tak, że w godzinach od 22:00 do 7:00 pracownik apteki 

przyjeżdża i wydaje leki.  

Dorota Szczęsna zaznaczyła, że radca prawny po analizie materiału pod względem prawnym 

zapewnia, że podjętych zostało tyle działań, tyle było wystąpień i trzyma się tego, że 

dostępność do apteki jest zapewniona. Dodała, że ustawa prawo farmaceutyczne nie określa 

godzin pracy ani w jakim czasie lek ma być wydany. W związku z tym radca prawny 

zapewnia, że żadne kary ani sankcje samorządowi nie grożą. Stąd – jak powiedziała – 

pojawiła się propozycja, o której mowa w materiałach.  

 

Karol Korneluk powiedział, że Szpital ma podpisaną umowę z Apteką i miała być ona 

ogólnodostępna całodobowo a teraz okazuje się, że jest tak tylko pozornie.  

Dodał, że zgodnie z propozycją, przetarg zostanie ogłoszony dopiero w sierpniu przyszłego 

roku i nie wiadomo, czy ktoś do niego przystąpi i będzie chciał na wskazanych warunkach 

prowadzić działalność gospodarczą. W tym wypadku Suwałki znowu pozostaną bez 

całodobowej apteki. Dodał, że trzeba patrzeć na dobro mieszkańców a nie tylko na to, żeby 

nic nie groziło samorządowi. Jak powiedział, Szpital powinien wywrzeć większy nacisk na 

swojego najemcę a jeżeli nie, to sam powinien ogłosić przetarg i zapisać takie warunki, które 

najemca będzie w stanie spełnić.  

Zaznaczył, że trudna sytuacja może trwać jeszcze wiele, wiele lat.  

 

Dorota Szczęsna wskazała, że odpowiedź Szpitala w tej sprawie jest zawarta w załączniku  

nr 8.  Prezydent dwukrotnie występował do Szpitala o przywrócenie funkcjonowania apteki 

do czasu sprzed pandemii. Dodała, że w piśmie było wskazywane m.in. to, że w przetargu 

była zawarta informacja, że apteka ma być czynna 7 dni w tygodniu 24h/dobę. Zaznaczyła, że 

Miasto nie jest stroną tego postępowania.  

 

Karol Korneluk dodał, że wszyscy powołują się na pandemię, a na razie zagrożenie zostało 

zniesione. Również na to powoływał się w piśmie do właścicieli apteki Roman Rynkowski – 

Zastępca Prezydenta Miasta.  

 

Dorota Szczęsna przyznała, że Zastępca Prezydenta powołuje się w swoim wystąpieniu do 

Szpitala i do właścicieli apteki, że Rozporządzeniem Ministra Zdrowia stan epidemii został 

odwołany.  

 

Karol Korneluk dopytał czy można teraz wprowadzić dyżury aptek tak, jak było do tej pory 

czy potrzeba jest na to zgoda Izby Farmaceutycznej.  

 

Dorota Szczęsna powiedziała, że potrzebna jest też zgoda Okręgowej Rady Aptekarskiej. 

Dodała, że stanowisko w 2020 roku było negatywne w tej sprawie. Projekt uchwały Rady 

Miejskiej również musi być zaopiniowany przez Okręgową Izbę Aptekarską.  

Podkreśliła, że powstał pomysł, aby apteka całodobowa mieściła się w zasobach 

komunalnych. 
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Karol Korneluk po raz kolejny powiedział, że nie ma pewności, czy ktoś przystąpi do 

przetargu.  

 

Dorota Szczęsna odpowiedziała, że trudno w tej chwili stwierdzić czy chętnych będzie wielu 

czy np. jeden obecny. 

 

Karol Korneluk powiedział, że jego zdaniem trzeba wywierać nacisk na Szpital, aby 

wypełniał to, co obiecał Miastu i co ma w umowie z obecnym najemcą apteki. Podkreślił, że 

pandemia się skończyła.  

 

Dorota Szczęsna zapytała, czy propozycja dotycząca przetargu na prowadzenie apteki 

całodobowej przy ul. Kościuszki znajdzie akceptację Komisji? 

 

Kamil Lauryn powiedział, że apteka powinna być czynna. Radni nie mają informacji do 

którego roku jest podpisana umowa między Szpitalem a najemcą Apteki. Zgodził się z 

wypowiedzią radnego Karola Korneluka, że trzeba naciskać na Szpital, aby umowa była do 

końca zrealizowana. Dodał, że w tym czasie Miasto ma czas, aby przygotować się do 

proponowanego rozwiązania, czyli otwarcia apteki całodobowej przy ul. Kościuszki. 

 

Karol Korneluk powiedział, że każda umowa ma pewne zapisy dotyczące tego, co się dzieje 

w przypadku braku realizacji zapisów umowy. Dodał, że jeśli najemca nie realizuje 

obowiązków zapisanych w umowie, to taką umowę można rozwiązać i Szpital może szybciej 

ogłosić nowy przetarg. Nie trzeba by było czekać wtedy ponad rok na lokal przy ul. 

Kościuszki. 

 

Dorota Szczęsna powiedziała, że Miasto nie jest stroną umowy, dlatego nie zna jej 

warunków.   

 

Karol Korneluk poprosił, aby na najbliższe spotkanie Zespołu ds. zdrowia publicznego 

zaprosić Adama Szałandę – Dyrektora Szpitala lub osobę przez niego wyznaczoną, aby 

wypowiedziała się na temat funkcjonowania Apteki. 

 

Dorota Szczęsna poinformowała, że najbliższe posiedzenie Zespołu ds. zdrowia publicznego 

jest planowane na 29 lipca i zaproszenie zostanie wystosowane.  

 

Kamil Lauryn podkreślił, że Dyrekcja Szpitala była zaproszona na trwające posiedzenie 

Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa, ponieważ temat jest bardzo ważny, jednak z 

zaproszenia nie skorzystała.  

 

Karol Korneluk powiedział, że liczy na spotkanie w obecności przedstawicieli Szpitala. 

 

Kamil Lauryn powiedział, że trzeba się poważnie zastanowić nad sytuacją. Poprosił, aby 

wywrzeć nacisk na dyrekcji szpitala, aby funkcjonowanie apteki wróciło do stanu sprzed 

pandemii. Zaznaczył, że podczas głosowania odda głos wstrzymujący.  
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Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań i uwag do przedłożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -   0 radnych 

przeciw                                        -   1 radnych 

wstrzymało się od głosu              -   6 radnych 

 

Komisja negatywnie zaopiniowała w/w materiał. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przepisów 

porządkowych związanych z przewozem osób i ich bagażu taksówkami na terenie 

miasta Suwałki.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Karol Korneluk zapytał o aplikacje mobilne, o których mowa w projekcie uchwały – czy 

funkcjonują już w Suwałkach.  

 

Paweł Pawłowski – Naczelnik Wydziału Komunikacji powiedział, że przy obecnie 

posiadanych licencjach nie, chyba że przy licencjach, które wydał Główny Inspektorat 

Transportu Drogowego. Jak powiedział na ten moment docierają do niego pytania 

taksówkarzy odnośnie korzystania z tych aplikacji, ale nie ma wiedzy czy jakaś szersza grupa 

z tego korzysta. Z tego co wie taksówkarskie korporacje i licencjonowani taksówkarze, do 

których Miasto ma dostęp i których kontroluje nie korzystają w szerszym zakresie na terenie 

miasta Suwałk.  

 

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań i uwag do przedłożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -   7 radnych 

przeciw                                        -   0 radnych 

wstrzymało się od głosu              -   0 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i ich bagażu taksówkami na terenie 

miasta Suwałki. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu Cmentarza 

Komunalnego w Suwałkach oraz ustalenia Cennika opłat.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Eugeniusz Przybysz – Prezes PGK w Suwałkach Sp. z o.o. powiedział, że wskazany temat 

był już przedmiotem obrad Rady Miejskiej i wraca powtórnie. Uchwała obejmuje dwie 

kwestie – regulamin porządkowy oraz cennik. Jak zaznaczył służby Wojewody 

zakwestionowały zapisy Regulaminu, w związku z czym część zapisów została w niego 

wyłączona. Jeśli chodzi o cennik powiedział, że Rada Miejska odnosiła się już do propozycji 

zmian. W tej wersji projektu uchwały wprowadzone zostały opłaty za nadzór nad pracami 

firmy pogrzebowej na terenie cmentarza, nad pracami zakładów kamieniarskich oraz opłaty 

za wjazd na cmentarz. 

Podkreślił, że cmentarz jak każda działalność generuje koszty a koszty rosną. Opłaty służą do 

pokrycia tych kosztów. Niestety działalność na cmentarzu zakończyła się w pierwszym 

półroczu ze stratą, stąd propozycja Spółki, żeby wprowadzić zmianę cen opłat, aby 

wygenerować dodatkowy zysk, co pozwoli na częściowe pokrycie dotychczasowej straty.  

 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do przedłożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -   5 radnych 

przeciw                                        -   0 radnych 

wstrzymało się od głosu              -   2 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Suwałk. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie w Suwałkach.  

– projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Karol Korneluk powiedział, że dodane zostały dwa punkty – prowadzenie ośrodka wsparcia 

Klub „Senior+” i prowadzenie ogrzewalni. Zapytał czy w Klubie seniora będą zatrudnione 

jakieś dodatkowe osoby a jeżeli tak, to ile osób i od kiedy.  
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Maria Metelska – Zastępca Dyrektora MOPR powiedziała, że Klub seniora będzie działał od 

przyszłego roku. W chwili obecnej trwa adaptacja pomieszczeń w budynku przy ul. Zastawie 

38. Przewidywane jest zatrudnienie kierownika na ½ etatu oraz osób na podstawie umów 

zleceń m.in. terapeutów.  

 

Karol Korneluk dopytał, ile godzin w ciągu tygodnia będzie działał klub.  

 

Maria Metelska powiedziała, że 20 godzin. 

 

Karol Korneluk powiedział, że jak na takie nakłady finansowe, które trzeba ponieść, 20 

godzin tygodniowo to mało.  

 

Dorota Szczęsna powiedziała, że są to nakłady inwestycyjne na wyposażenie, natomiast na 

funkcjonowanie będzie składana kolejna oferta pod koniec bieżącego roku i Miasto liczy, że 

otrzyma środki. Dodała, że jest to 200 zł na uczestnika a więc wcale nie tak dużo.  

Maria Metelska dopowiedziała, że montaż finansowy jest 50/50, czyli 200 zł z budżetu 

państwa i 200 zł z samorządu, czyli przy założeniu, że będzie 15 osób da to 6 tys. zł 

miesięcznie.  

 

Karol Korneluk dopytał, czy są planowane inne działania w tym miejscu czy po 

wyczerpaniu 20 godzin klub będzie stał pusty. Podkreślił, że skoro wydawane są duże środki 

finansowe na remont, to budynek powinien tętnić życiem. 

 

Dorota Szczęsna powiedziała, że chodzi o jedną kondygnację budynku. Dodała, że trzeba 

wziąć też pod uwagę odpowiedzialność za wyposażenie, sprzęt itp.   

 

Karol Korneluk poprosił, aby – jeśli Miasto coś robi – to żeby to funkcjonowało w szerszym 

wymiarze. Zgłosił też tzw. literówkę w projekcie uchwały.   

Następnie zapytał o zapis ze statutu „Sprawowanie nadzoru merytorycznego nad przewozem 

osób niepełnosprawnych” – czy jest to nadzór nad tym, co dzieje się w całym mieście czy 

tylko nad tym co w MOPR. Zapytał też, iloma samochodami do przewozu osób 

niepełnosprawnych dysponuje Miasto. 

 

Maria Metelska odpowiedziała, że chodzi o nadzór nad przewozem osób niepełnosprawnych 

realizowanym przez Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej. Z kolei MOPR – jak 

powiedziała – realizuje przewóz w ramach programu door to door ze środków unijnych. 

Dodała, że PGK ma trzy samochody a MOPR jeden. PGK przewozi głównie dzieci do szkół, 

a MOPR przewozi w celu aktywizacji społecznej i zawodowej, głównie osoby, które mają 

problemy w przemieszczaniu się. Dodała, że inne ośrodki miejskie również dysponują 

pojazdami np. DPS, Biblioteka, OSiR.  

 

Karol Korneluk zapytał, czy są ogólne dane dotyczące pojazdów do przewozu osób 

niepełnosprawnych w całym mieście.  
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Dorota Szczęsna odpowiedziała, że nie. Dane takie powinny znajdować się w odpowiednich 

sprawozdaniach. Dodała, że autobusy miejskie również są przystosowane, są niskopodłogowe 

i z opuszczanym najazdem.  

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do przedłożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

 

 

Głosowanie nad przedłożonym materiałem: 

za pozytywną opinią głosowało -   7 radnych 

przeciw                                        -   0 radnych 

wstrzymało się od głosu              -   0 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Rodzinie w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu Integracji Społecznej i 

Aktywizacji Zawodowej Osób Niepełnosprawnych w Suwałkach na lata 2022-2026. 

– projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Dorota Szczęsna – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia wytłumaczyła, że w 

czerwcu została podjęta uchwała na rzecz osób z niepełnosprawnością. Przy zamieszczaniu 

uchwały na stronie internetowej pracownicy Wydziału zorientowali się, że błędnie została 

przedstawiona wersja uchwały sprzed konsultacji. Przeprosiła za zaistniałą sytuację i 

powiedziała, że po rozmowie z radca prawnym ustalono podjęcie uchwały uwzględniającej 

poprawki i uchylenie uchwały, która została podjęta 29 czerwca br.  

 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do przedłożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -   7 radnych 

przeciw                                        -   0 radnych 

wstrzymało się od głosu              -   0 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Programu Integracji Społecznej 

i Aktywizacji Zawodowej Osób Niepełnosprawnych w Suwałkach na lata 2022-2026. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 7 
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Wolne wnioski.   

 

Kamil Lauryn powiedział, że w centrum miasta w okolicy obiektu handlowego Arkadia i 

nowo wybudowanego parkingu przy ul. Noniewicza brakuje toalety. Jak zaznaczył problem 

ten zgłaszają przedsiębiorcy. Poprosił, aby Miasto spróbowało rozwiązać tę sprawę. Poprosił 

o informację.  

 

Karol Korneluk zapytał o szalet miejski zlokalizowany na tyłach Urzędu Miejskiego przy ul. 

Noniewicza. Jak powiedział, mieszkańcy zgłaszali, że automat połyka monety i nie można 

skorzystać z tego miejsca. Zapytał, kto jest odpowiedzialny za obsługę tego obiektu, 

ponieważ nie widział żadnej informacji, gdzie można składać ewentualne wnioski, zażalenia, 

uwagi dotyczące złego funkcjonowania tego automatu wrzutowego. Poprosił, żeby na 

budynku szaletu znalazła się informacja, gdzie można zgłosić uwagi. 

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono.   

 

Kamil Lauryn – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

podziękował zebranym za udział w posiedzeniu.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 
Przewodniczący  

Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Kamil Lauryn 
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Protokół sporządziła: Anna Przybycień 
 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 


